
OBČINA ČRENŠOVCI  
Odbor za družbene dejavnosti 
 

 
ZAPISNIK  6. SEJE ODBORA ZA DRUŽBENE DEJAVNOSTI, 

ki je bila  16. 1. 2020, ob 17. uri, v prostorih občine Črenšovci. 
 
 

Prisotni člani:  Damijan Hozjan, Romana Lebar, Marija Ternar, Jožica Vaupotič, mag. Terezija Zamuda, mag. 
Marija Horvat in Anita Babič Söke. 
Ostali prisotni:  Županja Vera Markoja in Jožica Cigan - občinska uprava. 
 
Ad/1 
Predsednik odbora Damijan Hozjan je ugotovil, da so prisotni vsi  člani odbora in pod  
 
Ad/2  
predlagal v sprejem naslednji DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev prisotnosti članov odbora, 
2. Določitev dnevnega reda 6. seje odbora, 
3. Pregled zapisnika 5. seje odbora, 
4. Obravnava predloga proračuna Občine Črenšovci za leto 2020 in 
5. Razno, 

ki je bil soglasno sprejet. 
 

Ad/3 
Predsednik odbora je predstavil zapisnik in sklepe sprejete na 5. seji, ki je bila 28.10.2019. Člani odbora so 
zapisnik soglasno potrdili. 
 
Ad/4 
Županja Vera Markoja je predstavila predlog proračuna Občine Črenšovci za leto 2020. Prihodki so planirani v 
višini 3.291.689 EUR, kar je 7,8 % več, kot v letu 2019. Odhodki pa znašajo 3.830.543 EUR, kar je za 13,5 % več 
v primerjavi z veljavnim proračunom za leto 2019. Dohodnina, kot največji delež v prihodkih, je višja za 2,3 %. 
Izhodišče za proračun v prihodkovnem delu je povprečnina v višini 589,11 EUR in upoštevanih 4.074 prebivalcev 
v občini. Dohodnina je višja od primerne porabe, zato občini ne pripada finančna izravnava. Za transfere, ki se 
namenjajo za domača kulturna, športna in ostala društva ter za organizacijo dveh tradicionalnih prireditev 
(Jenamena fest in Teden duhovnosti in kulture) se povečujejo postavke za 20 % glede na leto 2019. Za 
investicijske transfere javnim zavodom se načrtuje 70.000 EUR odhodkov za najnujnejša vlaganja za obnovo 
opreme v obeh vzgojno-izobraževalnih zavodih in sicer OŠ Bistrica 10.000 EUR za najnujnejša vzdrževalna dela 
(oprema, objekti) in OŠ Črenšovci 60.000 EUR za sanacijo kuhinje. 
 
Mag. Marija Horvat, članica odbora, je predstavila planirano razširitev kuhinje, katere vrednost, po izračunih iz 
leta 2016, znaša 68.000,00 EUR in predvideva, da bo ta znesek višji. Glede na planiranih 60.000,00 EUR v 
proračunu predlaga, da se opravi revizija cene in se v primeru višjega zneska pristopi k investiciji po etapah, 
najprej prizidek, nato pa sanacija starega dela oziroma, da se dodatna sredstva zagotovijo v rebalansu 
proračuna. Opozorila je tudi na potrebno sanacijo telovadnice – beljenje, brušenje parketa in razsvetljavo. 
 
Mag. Terezija Zamuda, članica odbora, je pohvalila pripravljeno gradivo predloga proračuna, ki je pregledno in 
poglobljeno ter izpostavila gradnjo kolesarske steze. Zanimal jo je potek  sistematične obnove čistilnih naprav in 
kako naprej z vodovodom. Predlagala je, da se pristopi k pripravi potrebne dokumentacije za izgradnjo vrtca na 
Bistrici in k iskanju finančnih sredstev. Predlagala je tudi, da se sredstva za materialne stroške v šoli na Bistrici 
zvišajo vsaj za 3.000,00 EUR oziroma zagotovijo v rebalansu proračuna in prosila, da se jih povabi pred 
rebalansom k pripravi in posredovanju podatkov. 
 
Županja je podala odgovore glede sanacije ČN ter planirano izgradnjo tretjega vira vodovodnega zajetja ob reki 
Muri na Dolnji Bistrici o kateri je razpravljal tudi svet družbenic Eko-parka. 



 
Anita Babič Söke, članica odbora,  je  pohvalila pripravljen predlog proračuna in izrazila upanje, da bo morda 
zaradi do sedaj mile zime ostalo kaj sredstev na tej postavki, ki jih bo z rebalansom možno preusmeriti za 
predloge s strani šol. Glede na ne izrabljena sredstva na postavki rušenja starih stavb v letu 2019 se isto lahko 
zgodi tudi v letošnjem letu, kar pa bo predmet razprave ob rebalansu proračuna. 
 
Romana Lebar, članica odbora, je povedala, da si je ogledala šolsko kuhinjo, ki je nujno potrebna prenove in 
dograditve in bila mnenja, da bi se prizidek kuhinje s sanacijo obstoječe morala zaključiti v letošnjem letu in bi bilo 
potrebno najti sredstva v proračunu.  
 
Marija Ternar, članica odbora, je predlagala, da bi šola morda organizirala dobrodelno prireditev na kateri bi se 
zbirala sredstva za ureditev kuhinje. 
 
Damijan Hozjan, predsednik odbora, je bil mnenja, da dobrodelnost ne spada v zadeve investicijskih vlaganj in da 
je to obveznost občine kot ustanoviteljice javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda. Istega mnenja sta bili tudi 
ravnateljici obeh šol. 
 
Jožica Vaupotič, članica odbora, je bila mnenja, da je proračun naravnan razvojno in na predlog nima pripomb. 
 
V razpravi so prisotni bili seznanjeni s problematiko zatekanja strehe na OŠ Bistrici, ki se ureja, vendar pa zadeva 
ni tako enostavna, saj so na strehi sončne celice, čakajo pa se tudi primerne vremenske temperature. 
 
Po razpravi je bil soglasno sprejet SKLEP štev. 1/6: 
Odbor za družbene dejavnosti podpira sprejem predlaganega proračuna Občine Črenšovci za leto 2020. 
 
Ad/5 
V nadaljevanju so bili člani odbora seznanjeni s problematiko neplačevanja programov  vrtcev s strani nekaterih 
staršev, ki jih ni možno izterjati niti po sodni poti, saj so prejemniki denarne socialne pomoč. 
 
Predlagano je bilo, da se s strani občine o problematiki seznani Ministrstvo za delo, družino, socialne zadeve in 
enake možnosti, ki se zadeve zakonsko uredijo. 
 
Mag. Marija Horvat, članica odbora, je prisotne povabila na občinsko prireditev ob slovenskem kulturnem 
prazniku, ki bo v petek, 7. februarja 2020,  ob 17. uri v telovadnici OŠ Črenšovci. 
 
Ker je bil dnevni red izčrpan, je predsednik odbora sejo zaključil ob 18.50 
 
 
 
Zapisala:                                                                                             Predsednik  Odbora za družbene dejavnosti: 
Jožica Cigan                                                                                                                  Damijan Hozjan 
 
 
 


 
 
 
 
 
 
 
OBČINA ČRENŠOVCI  
Odbor za družbene dejavnosti 
 



 
ZAPISNIK  6. SEJE ODBORA ZA DRUŽBENE DEJAVNOSTI, 

ki je bila  16. 1. 2020, ob 17. uri, v prostorih občine Črenšovci. 
 
 

Prisotni člani:  Damijan Hozjan, Romana Lebar, Marija Ternar, Jožica Vaupotič, mag. Terezija Zamuda, mag. 
Marija Horvat in Anita Babič Söke. 
Ostali prisotni:  Županja Vera Markoja in Jožica Cigan - občinska uprava. 
 
Ad/1 
Predsednik odbora Damijan Hozjan je ugotovil, da so prisotni vsi  člani odbora in pod  
 
Ad/2  
predlagal v sprejem naslednji DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev prisotnosti članov odbora, 
2. Določitev dnevnega reda 6. seje odbora, 
3. Pregled zapisnika 5. seje odbora, 
4. Obravnava predloga proračuna Občine Črenšovci za leto 2020 in 
5. Razno, 

ki je bil soglasno sprejet. 
 

Ad/3 
Predsednik odbora je predstavil zapisnik in sklepe sprejete na 5. seji, ki je bila 28.10.2019. Člani odbora so 
zapisnik soglasno potrdili. 
 
Ad/4 
Županja Vera Markoja je predstavila predlog proračuna Občine Črenšovci za leto 2020. Prihodki so planirani v 
višini 3.291.689 EUR, kar je 7,8 % več, kot v letu 2019. Odhodki pa znašajo 3.830.543 EUR, kar je za 13,5 % več 
v primerjavi z veljavnim proračunom za leto 2019. Dohodnina, kot največji delež v prihodkih, je višja za 2,3 %. 
Izhodišče za proračun v prihodkovnem delu je povprečnina v višini 589,11 EUR in upoštevanih 4.074 prebivalcev 
v občini. Dohodnina je višja od primerne porabe, zato občini ne pripada finančna izravnava. Za transfere, ki se 
namenjajo za domača kulturna, športna in ostala društva ter za organizacijo dveh tradicionalnih prireditev 
(Jenamena fest in Teden duhovnosti in kulture) se povečujejo postavke za 20 % glede na leto 2019. Za 
investicijske transfere javnim zavodom se načrtuje 70.000 EUR odhodkov za najnujnejša vlaganja za obnovo 
opreme v obeh vzgojno-izobraževalnih zavodih in sicer OŠ Bistrica 10.000 EUR za najnujnejša vzdrževalna dela 
(oprema, objekti) in OŠ Črenšovci 60.000 EUR za sanacijo kuhinje. 
 
Mag. Marija Horvat, članica odbora, je predstavila planirano razširitev kuhinje, katere vrednost, po izračunih iz 
leta 2016, znaša 68.000,00 EUR in predvideva, da bo ta znesek višji. Glede na planiranih 60.000,00 EUR v 
proračunu predlaga, da se opravi revizija cene in se v primeru višjega zneska pristopi k investiciji po etapah, 
najprej prizidek, nato pa sanacija starega dela oziroma, da se dodatna sredstva zagotovijo v rebalansu 
proračuna. Opozorila je tudi na potrebno sanacijo telovadnice – beljenje, brušenje parketa in razsvetljavo. 
 
Mag. Terezija Zamuda, članica odbora, je pohvalila pripravljeno gradivo predloga proračuna, ki je pregledno in 
poglobljeno ter izpostavila gradnjo kolesarske steze. Zanimal jo je potek  sistematične obnove čistilnih naprav in 
kako naprej z vodovodom. Predlagala je, da se pristopi k pripravi potrebne dokumentacije za izgradnjo vrtca na 
Bistrici in k iskanju finančnih sredstev. Predlagala je tudi, da se sredstva za materialne stroške v šoli na Bistrici 
zvišajo vsaj za 3.000,00 EUR oziroma zagotovijo v rebalansu proračuna in prosila, da se jih povabi pred 
rebalansom k pripravi in posredovanju podatkov. 
 
Županja je podala odgovore glede sanacije ČN ter planirano izgradnjo tretjega vira vodovodnega zajetja ob reki 
Muri na Dolnji Bistrici o kateri je razpravljal tudi svet družbenic Eko-parka. 
 
Anita Babič Söke, članica odbora,  je  pohvalila pripravljen predlog proračuna in izrazila upanje, da bo morda 
zaradi do sedaj mile zime ostalo kaj sredstev na tej postavki, ki jih bo z rebalansom možno preusmeriti za 



predloge s strani šol. Glede na ne izrabljena sredstva na postavki rušenja starih stavb v letu 2019 se isto lahko 
zgodi tudi v letošnjem letu, kar pa bo predmet razprave ob rebalansu proračuna. 
 
Romana Lebar, članica odbora, je povedala, da si je ogledala šolsko kuhinjo, ki je nujno potrebna prenove in 
dograditve in bila mnenja, da bi se prizidek kuhinje s sanacijo obstoječe morala zaključiti v letošnjem letu in bi bilo 
potrebno najti sredstva v proračunu.  
 
Marija Ternar, članica odbora, je predlagala, da bi šola morda organizirala dobrodelno prireditev na kateri bi se 
zbirala sredstva za ureditev kuhinje. 
 
Damijan Hozjan, predsednik odbora, je bil mnenja, da dobrodelnost ne spada v zadeve investicijskih vlaganj in da 
je to obveznost občine kot ustanoviteljice javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda. Istega mnenja sta bili tudi 
ravnateljici obeh šol. 
 
Jožica Vaupotič, članica odbora, je bila mnenja, da je proračun naravnan razvojno in na predlog nima pripomb. 
 
V razpravi so prisotni bili seznanjeni s problematiko zatekanja strehe na OŠ Bistrici, ki se ureja, vendar pa zadeva 
ni tako enostavna, saj so na strehi sončne celice, čakajo pa se tudi primerne vremenske temperature. 
 
Po razpravi je bil soglasno sprejet SKLEP štev. 1/6: 
Odbor za družbene dejavnosti podpira sprejem predlaganega proračuna Občine Črenšovci za leto 2020. 
 
Ad/5 
V nadaljevanju so bili člani odbora seznanjeni s problematiko neplačevanja programov  vrtcev s strani nekaterih 
staršev, ki jih ni možno izterjati niti po sodni poti, saj so prejemniki denarne socialne pomoč. 
 
Predlagano je bilo, da se s strani občine o problematiki seznani Ministrstvo za delo, družino, socialne zadeve in 
enake možnosti, ki se zadeve zakonsko uredijo. 
 
Mag. Marija Horvat, članica odbora, je prisotne povabila na občinsko prireditev ob slovenskem kulturnem 
prazniku, ki bo v petek, 7. februarja 2020,  ob 17. uri v telovadnici OŠ Črenšovci. 
 
Ker je bil dnevni red izčrpan, je predsednik odbora sejo zaključil ob 18.50 
 
 
 
Zapisala:                                                                                             Predsednik  Odbora za družbene dejavnosti: 
Jožica Cigan                                                                                                                  Damijan Hozjan 
 
 
 


 
 
 
 
 
 
 



